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دوئل عمران خان با
فرمانده ارتش

در پاکستان چه خبر است؟

ادامه در صفحه  2

آیا دلار نافرمان است یا مشکل جای 
دیگری است؟

تقریبا از زمانی که به یاد می اورم شاهد اخبار تلوزیون 
و رادیو گوینده در حال دادن وعده کنترل دلار و پخش 
مصاحبه از روسای بانک مرکزی در باب تلاش انها برای 
حفط قدرت خرید ریال هستم و البته می دانم شما نیز 
خاطرات مشترکی در این باب دارید.ولی چگونه است که 
بر خلاف این همه تلاش و جلسه و کارگروه و سامانه 
ابتدای  در  تومان  از ۷  ریال هستیم  ازاد  شاهد سقوط 
امروز که دلار به ۵۱۰۰۰ تومان رسیده است.  تا   ۱۳۵۷
چرا دلار به دستور روسای جمهور، بانک مرکزی و وزرای 
اقتصادی و حتی برخی از اقتصاددانان وقعی نمی نهد و 
نافرمانی می کند؟ چرا در کشورهای حوزه خلیج همیشه 
فارس شاهد فیکس شدن برابری واحد پولی انها و دلار 
امریکا هستیم؟ آیا عملکرد علم اقتصاد در ایران و ان 

کشورها متفاوت است؟
دادن  روی  نحوه  درک  برای  رویکرد سیتمی شما  در 
اتفاقات باید به سلسله اتفاقات و عوامل کلیدی ایجاد 
کننده ان موضوع دقت کنید، در باب کاهش ارزش ریال 
هم انچه در ایران در باب ان مغالطه روی می دهد دلیل 
اصلی تورم است. این تورم است که اقتصاد ایران را به 
سمتی می برد که ریال شاهد نزول ممتد در دهه های 

مختلف بدون استثنا بوده است.
حال اگر شما در تمام این دوره ها شاهد هر توجیهی 
به غیر از این مورد هستید بدانید که مغالطه ای بیش 
نیست، مثلا تخصیص ارز ۴۲۰۰ و فیکس کردن ان و یا 
ارز ۲۸۵۰۰ و هر انچه که تحت عنوان ارزهای ترجیحی در 
اقتصاد ایران خلق می شود نه ریشه در ندانستن موضوع 
ساده تورم و تاثیر ان بر دلار بلکه ریشه در یک اقتصاد 

ذینفعانه دارد.

پیمان مولوی سرمقاله

معاون رئیس جمهوری در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه آیا 
قیمت بنزین در سال جاری افزایش خواهد یافت تاکید کرد: 
گرانی بنزین و آرد را نخواهیم داشت و کسانی که آن را برای 
جلوگیری از قاچاق توصیه می کنند باید به دنبال راهکارهای 

دیگری در این زمینه باشند.
به گزارش ایسنا، سید محمد حسینی با حضور در برنامه 
تلویزیونی صبحانه ایرانی شبکه دو سیما با تبریک آغاز دهه 
پیشنهادی  گزینه  معرفی  درباره  به سوالی  پاسخ  در  کرامت 
وزارت آموزش و پرورش از سوی رئیس جمهوری اظهار کرد: 
نامه معرفی دکتر رضا مراد صحرایی برای تصدی وزارت آموزش 
و پرورش به مجلس شورای اسلامی ارسال گردید و امیدواریم 
با توجه به آشنایی و تجربیات ایشان با حوزه تعلیم و تربیت و 
فعالیت موثر در دانشگاه فرهنگیان، بنیاد سعدی و دانشگاه 
علامه و نیز روحیه جوانی و برخورداری از انگیزه بالا و برنامه 
سامان  برای  که  ای  گانه  هشت  دار   اولویت  و  فوری  های 
بخشیدن به وضعیت آموزش و پرورش کشور ارائه کرده است، 
با رای اعتماد  نمایندگان، مسئولیت وزارت را از سه شنبه آینده 

عهده دار شود.
که  کرد  امیدواری  اظهار  جمهوری  رئیس  پارلمانی  معاون 
برنامه های وزیر پیشنهادی در کمیسیون تخصصی آموزش و 
تحقیقات و دیگر کمیسیون های مجلس با دقت بررسی و با 
رأی نمایندگان، مدیریت وزارت مهم آموزش و پرورش از حالت 

سرپرستی خارج شود.
حائز  را  بالا  سطوح  در  مدیریت  ثبات  ادامه  در  حسینی 
اهمیت دانست و گفت:  اینکه مثلا در کمتر از ۶ سال ۷ وزیر 
و سرپرست در راس مدیریت وزارتخانه مهم صمت قرار گیرند، 
آسیب زا است چرا که عملاً وزیر در کوتاه مدت فرصت کافی 
برای اجرای برنامه های خود را ندارد لذا انتخاب مدیران شایسته 

به  برنامه ها، در دستیابی  اجرای  برای  کافی  و دادن فرصت 
نتیجه مطلوب از اهمیت زیادی برخوردار است.

معاون پارلمانی رئیس جمهوری در خصوص علت و ضرورت 
تشکیل وزارت بازرگانی خاطرنشان کرد: در برنامه پنج ساله 
توسعه مقرر شده بود که تعداد وزارتخانه ها به ۱۷ وزارتخانه 
کاهش یابد، بر این اساس ناگزیر چند وزارتخانه در هم ادغام 
شدند و وزارت صنعت ،معدن و تجارت شکل گرفت که البته 
همان موقع هم چرایی ادغام چند وزارتخانه سوال انگیز بود که 
موافقین بر پیوستگی چرخه تولید تا توزیع و صادرات را درباره 
ضرورت ادغام مطرح می کردند اما در عمل شاهد آن بودیم که 
به خاطره تنوع و گستردگی مسئولیت ها، اداره امور از توان یک 

فرد خارج است.
وی افزود: در ضمن با توجه به وسعت و تنوع مسئولیت ها 

عملاً تمرکز وزیر بر یک بخش باعث کم توجهی و یا غفلت از 
سایر بخش ها می شد مشخصاً تمرکز وزیر صمت بر کنترل 
بازار و قیمت کالا باعث کمبود فرصت کافی برای تمرکز بر 

توسعه بخش معدن و صنعت می شد.
معاون رئیس جمهوری در امور مجلس گفت: امروز فراتر 
از گرایش های سیاسی، کارشناسان دولت سابق و فعلی در 
خصوص ضرورت تشکیل وزارت بازرگانی نظر موافق دارند و 
دولت بر این مبنا، لایحه تشکیل وزارت بازرگانی را به مجلس 
تقدیم کرده است تا بر اساس آن انسجام بیشتری بر کنترل 
بازار و قیمت ها بوجود بیاید و یک نفر در قبال  آن پاسخگو 

باشد.
حسینی افزود: در تشکیل وزارت بازرگانی برخلاف ادعاهایی 
که عده ای آنرا مطرح می کنند قرار نیست تشکیلات عریض و 

طویلی ایجاد شود بلکه صرفاً بعضی سازمان ها که در محدوده 
وزارت صمت و جهاد کشاورزی در حال فعالیت هستند، از این 
مجموعه جدا شده و تحت مدیریت جدیدی قرار می گیرند و 
در این راستا دولت با پیشنهاد نمایندگان مجلس در خصوص 
الحاق برخی از شرکت ها به وزارت بازرگانی نیز موافقت کرده 

است.
معاون پارلمانی رئیس جمهوری درخصوص برنامه پنج ساله 
هفتم توسعه نیز گفت: این برنامه در ۲۲ فصل تدوین و آماده 
شده است و در آن مسائل اساسی کشور و هدف گذاری  در 

بخش های مختلف مورد توجه قرار گرفته است.
حسینی گفت: در گذشته ۶ برنامه توسعه وجود داشته که 
بعضاً فقط ۳۰ درصد آن اجرایی شده است اما دولت سیزدهم 
رشد  خصوص  در  برنامه  در  که  اهدافی  همه  است  مصمم 
اقتصادی، رشد  اشتغال، کنترل نقدینگی، صادرات غیرنفتی، 
بهره وری و افزایش درآمدهای عمومی در نظر گرفته را عملیاتی 
کند. امیدواریم با همدلی و هم افزایی که بین دولت و مجلس 
وجود دارد این برنامه به سرعت رسیدگی و تصویب شود و برای 

اجرا در اختیار دولت قرار بگیرد.
وی تعامل دولت و مجلس را مناسب توصیف کرد و گفت: 
امروز قوه مجریه و مقننه با همدلی و همگرایی در کنار هم قرار 
دارند، مجلس وظیفه نظارتی خود را انجام می دهد و به طور 
طبیعی شاهد سوال و استیضاح هستیم و دولت نیز اهتمام 

ویژه ای به پاسخ به ابهامات و توضیحات نمایندگان دارد.
شاهد  گذشته  ماه   ۲۱ در  افزود:  جمهوری  رئیس  معاون 
اقدامات و دستاوردهای قابل توجهی بوده ایم، دولت در کنار 
رسیدگی به مطالبات اقشار مختلف و اجرای پروژه های عمرانی 
های  بخش  در  گذاری  به سرمایه  خاصی  توجه  زیربنایی  و 

معادن، نفت، گاز، صنعت و

معاون رئیس جمهوری:

قیمت بنزین و آرد افزایش نخواهد داشت

با دست خود این فوتبال نیم بند را به فنا ندهید! یادداشت

اخبار
منصوری: 

دولت برای مدیریت ناترازی ها برنامه ریزی کرده است
معاون اجرایی رئیس  جمهوری گفت: باید ناترازی های کشور را هم در حوزه 

تولید و هم حوزه مصرف حل و خلأهای موجود را برطرف کنیم.
فرصت های  بررسی  نشست  در  منصوری  محسن  ایسنا،  گزارش  به 
سرمایه گذاری آذربایجان شرقی اظهار کرد: ما با مجموعه ای از ناترازی ها در 
کشور مواجهیم که باید آن را مدیریت کنیم، در گاز و آب و برق و ارز این 
مشکل را داریم که باید هم در حوزه تولید و هم مصرف بخشی از این خلاءها 
را پر کنیم. دولت نیز در این زمینه برنامه ریزی کرده است و در این جهت 

حرکت می کند.
وی افزود: زیرساخت های ما کمبود و کاستی هایی در استان آذربایجان 
شرقی دارد که رسیدگی به یک بخش از آن به عهده دولت است و بخشی 
دیگر به عهده بخش خصوصی. ما همچنین مصوباتی را در دولت خواهیم 
داشت که صدور مجوزها را برای سرمایه گذاران تسهیل می کند و آن را سرعت 

می بخشد.
بانک ها  نیازمند حمایت  بانکی  ادامه داد: در زمینه تسهیلات  منصوری 
از تولیدکنندگان هستیم و تقاضای ما این است که بانک ها همت کنند و 
تعهدات خود در این زمینه را انجام دهند. برخی بانک ها در اجرای تعهدات در 

استان در حد صفر بوده اند که باید این روند را اصلاح کرد.
معاون اجرایی رئیس  جمهوری تأکید کرد: طرحهایی که نیازمند به تسهیلات 
است باید جمع بندی شود تا نسبت به پرداخت تسهیلات اقدامات لازم صورت 
گیرد. استان آذربایجان شرقی یک استان اقتصادی است اما در عین حال که 
پنج درصد جمعیت کشور را داراست به همان مقدار هم خدمات دریافت 
می کند؟  وی یادآور شد: برخی مسائل استان آذربایجان شرقی ملی است، 
از جمله تراکتورسازی که باید ویژه به آن کمک شود چرا که هم شغل ایجاد 
می کند و هم به کشاورزان کمک می رساند. بانک ها در این زمینه می توانند 
نقش جدی داشته باشند و لازم است سقفی برای ارائه تسهیلات از سوی 

بانک ها در نظر گرفته شود.
اینکه در موارد متعدد بهترین شهرک های صنعتی ما  با بیان  منصوری 
خصوصی است، اظهار کرد: یکی از مصوبات مهم ما این است که حتماً 
مجوزهایی برای شکل گیری شهرک صنعتی داشته باشیم و ناحیه های صنعتی 
را به شهرک صنعتی ارتقاء دهیم. توسعه شهرک های صنعتی با موافقت 

دولت همراه است اما نیازمند رعایت قواعد و اصول در این زمینه هستیم.
معاون اجرایی رئیس جمهوری با تاکید بر توسعه متوازن صنعتی در کشور، 
اظهار کرد: مناطق محروم استان را باید در اولویت برنامه ریزی ها با هدف تولید 
ثروت قرار دهیم و اگر کارویژه ای در این زمینه داشته باشیم که به اقدامی 

مشخص برسد می تواند تأثیرگذاری مثبتی داشته باشد.

ظرفیت سازمان های مردم نهاد در انتخابات تقویت می شود
تشکیل  برای  ای  نامه  تفاهم  کشور  وزیر  اجتماعی  و  سیاسی  معاونان 
کارگروهی به منظور “تقویت ظرفیت سازمان های مردم نهاد” با هدف افزایش 

مشارکت عمومی در انتخابات ۱۱ اسفند امضاء کردند.
به گزارش ایسنا به نقل از وزارت کشور، محمد عباسی روز دوشنبه با اعلام 
این مطلب خاطرنشان کرد که تشکیل این کارگروه بر اساس تفاهم نامه ای 
است که امروز بین دو طرف امضاء شد. رئیس سازمان امور اجتماعی وزارت 
کشور با تاکید بر این که حوزه های اجتماعی و سیاسی خیلی نزدیک به هم 
هستند، افزود: تعامل و هم افزایی بیش از پیش این دو حوزه به خصوص در 
ارتباط با انتخابات پیش رو لازم است. عباسی افزود: یکی دیگر از اهداف این 
تفاهم نامه تبادل داده ها، اقدام مشترک و هم افزایی و تعامل بیشتر بین دو 
طرف در سطح استانی و ملی و بهره گیری از ظرفیت های اجتماعی در تقویت 

مسایل سیاسی و بالعکس و همچنین کاهش آسیب های اجتماعی است.
وی خاطرنشان کرد: در ارتباط با تفاهم نامه مزبور قرار بر این شد یک 
کارگروه مرکب از کارشناسان دو طرف برای اجرای آن تشکیل شود. تفاهم 
نامه مزبور عصر یکشنبه طی مراسمی بین محمدرضا غلامرضا معاون سیاسی 
وزارت کشور و محمد عباسی معاون وزیر و رئیس سازمان امور اجتماعی 

کشور امضاء شد.

عبدالله دارابی
مجوز حرفه ای ۶ باشگاه صادر شد. از نکات مهم آن؛ عدم کسب مجوز 
حرفه ای استقلال و حذف این باشگاه از لیگ قهرمانان آسیا برای دومین سال 
پیاپی و صدور مجوز حرفه ای پرسپولیس برای حضور در این رقابت ها، به رغم 
وجود مالکیت مشترک می باشد. بدون رودربایستی پرسپولیس نیز برای حضور 
در لیگ قهرمانان، طبق اسناد و مدارک با مشکل اساسی مواجه است یعنی 
همان مالکیت مشترک. هرچند در عملیاتی صوری استقلال به وزارت اقتصاد 
و پرسپولیس به وزارت ورزش سپرده شده است اما مسوولان همین عملیات 
صوری خود را نیز به خوبی اجرا نکردند و از طریق اسناد و مدارک، گزک کافی 
به دست AFC داده اند تا جایی که رییس فدراسیون اقرار کرد که برخی اسناد 
و مدارک موجود قابل کتمان نیست و سندسازی خطر تعلیق و محرومیت ۳ 

ساله کل فوتبال ایران را درپی خواهد داشت.
هنوز مدت زیادی از نامه انتقادی وزیر ورزش به وزیر اقتصاد در خصوص 
دخالت های رییس سازمان خصوصی سازی در مورد زمان برگزاری مجامع دو 
باشگاه استقلال و پرسپولیس و تعیین اعضای هیات مدیره آن ها نمی گذرد. 
نامه ای که در آن وزیر ورزش به صراحت اعلام کرده؛ تعیین هیات مدیره دو 
باشگاه طبق مقررات و توافق صورت گرفته حق وزارت ورزش است و اقدامات 
رییس خصوصی سازی باعث ایجاد مشکلاتی اساسی از جانب  فیفا و ای اف 
سی برای فوتبال ایران می گردد. از طرفی معاون وزیر ورزش در نامه ای به 
رییس سازمان خصوصی سازی ۱۶ خرداد را زمان تشکیل مجامع دو باشگاه 

جهت تعیین اعضای هیات های مدیره آنان اعلام می کند. ) ۲ سند رسمی در 
تایید مالکیت مشترک دو باشگاه(.

همان طور که سال قبل، پس از حذف استقلال و پرسپولیس از آسیا و همین 
امسال به دفعات ازسوی مسوولین بیان شد و می شود که؛ اطلاعات مربوط 
به صدور مجوز حرفه ای باشگاه ها از جانب AFC به شدت و دقت رصد می 
شود و امکان کلاه گذاشتن بر سر آنان وجود ندارد- سال قبل نیز کمیته بدوی 
صدور مجوز طبق همین رصدها تعلیق گردید- گویا امسال مسوولان وزارت 
ورزش و فدراسیون فوتبال کمر همت به تایید مدارک پرسپولیس جهت حضور 
در آسیا- به هر طریق ممکن- بسته اند، به رغم اسناد و مدارکی که خدشه 
دار بودن مدارک این باشگاه و وجود مالکیت مشترک را تایید می کند؛ آن هم 
خلاف هشدار و اعلان خطرهایی که خود مسوولان مربوطه و به ویژه رییس 

فدراسیون فوتبال،  بدان اذعان و اعتراف نموده اند!
آقایان! این فوتبال خود سال هاست بیمار است و معیوب و در همه ابعاد 
ملی، باشگاهی، سخت افزاری، نرم افزاری، تربیت نیروی انسانی کارآمد و... 
از دایره قدرت های برتر آسیا خارج شده است. کم کم قهرمانی های ملی و 
باشگاهی ایران در آسیا را باید در افسانه ها جستجو کرد! عدم راهیابی تیم 
امید به المپیک برای فوتبال ما دیگر امری عادی و طبیعی شده است. امروز ما 
امکانات لازم و قابل قبول برای گرفتن میزبانی مسابقاتی چون جام ملت های 
آسیا را نداریم، در حالیکه در همسایگی ما کشور قطر که ۵۱ سال از استقلالش 
می گذرد جام جهانی باشکوهی را با امکانات و ورزشگاه های فوق مدرنش 

برگزار می نماید. ما سال هاست برای وصله پینه کردن ورزشگاه آزادی مشکل 
داریم ولی قطر برای بزرگترین تورنمنت جهانی فوتبال، ورزشگاهی با استفاده 
از کانتینر می سازد! کشورهای آسیایی هر روز گامی شگرف در جهت کسب 
افتخار و رشد فوتبال خود برمی دارند و ما برای بازگو کردن افتخارات مان باید 
به گنجینه ها و آرشیوها استناد کنیم! در حالی که استخدام مربیان بزرگ و ابر 
ستاره های فوتبال دنیا برای برخی کشورهای هم قاره ای ما امری عادی و سهل 
الوصول شده است، فوتبال ما یک فصل درگیر این است که اریک باگناما واقعا  

بازی ملی دارد یا نه؟!
این همه تنزل فوتبال ایران در ابعاد مختلف که روزگاری ابرقدرت فوتبال ملی 
و باشگاهی قاره کهن بوده است، اتفاق نیفتاده مگر به خاطر کج سلیقگی، کژ 
اندیشی، ناآگاهی، ناتوانی و بی توجهی به اصول پیشرفت، سومدیریت، هدر 
دادن منابع، حاکمیت امیال، اعمال نفوذها، روابط و اتفاقات خارج از مدار در 

عرصه های مختلف فوتبال!
اینک و بدون تعارف هر باشگاهی که حایز شرایط لازم کسب مجوز حرفه 
ای برای حضور در رقابت های آسیایی است، از معرفی آن به عنوان نماینده 
ایران دریغ نکنید و اگر چنین نیست و بنابر فرمایش خودتان که؛ سندسازی، 
اعمال نفوذها و  امیال،  ایران را درپی دارد،  محرومیت ۳ ساله کل فوتبال 
شبهات پشت پرده تان را بر این فوتبال نیم بند، نیمه جان ارجح ندانید! از 
معدود دلخوشی های این مردم دچار مشقت، همین فوتبال تنزل یافته است؛ 
با محرومیت ۳ ساله آن، این باقیمانده دلخوشی آنان را با تصمیمات مشعشع 

احمدیاناحمدیان
  به جایبه جای  

شمخانیشمخانی

دبیر جدیددبیر جدید
شورای عالی امنیت ملی کیست؟شورای عالی امنیت ملی کیست؟
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افزایش اختیارات بانک مرکزی  
و  کنترل نقدینگی در گر

شرح در صفحه  10

افزایش سه باره اختیارات بانک مرکزی برای کنترل بازار ارز یا تورمی که
در راه است

هشتاد و ششمین جلسه شورای عالی هماهنگی اقتصادی سران قوا، عصر شنبه، با دستور ادامه بررسی 
اختیارات ارزی بانک مرکزی جمهوری اسلامی ایران با حضور سران قوا و دیگر اعضا و به ریاست رئیس 

جمهور تشکیل شد.
در این جلسه شورای عالی هماهنگی اقتصادی سران قوا با هدف ایجاد ثبات اقتصادی و حفظ ارزش 
پول ملی در جلسه ای اختیارات ارزی بانک مرکزی را افزایش دادند.هم چنین در این جلسه مقرر شد 
با هدف ایجاد ثبات اقتصادی و حفظ ارزش پول ملی، اختیارات ارزی بانک مرکزی افزایش یابد.کاهش 
مالیات ارزش افزوده واردات برخی اقلام و کالاهای اساسی از دیگر مصوبات جلسه امروز شورای عالی 

هماهنگی اقتصادی سران قوا بود.
اختیارات بانک مرکزی البته  روز شنبه در حالی با هدف »ایجاد ثبات اقتصادی و حفظ ارزش پول ملی« 
در جلسه شورای عالی هماهنگی اقتصادی سران قوا، افزایش یافت که پیش از این حداقل دو بار دیگر 
تنها در سه ماه گذشته این اختیارات در حوزه های مختلف پولی و بانکی افزایش یافته بود. پیش تر در 
روز ششم بهمن سال گذشته بود که همین شورا اختیارات درخواست شده از سوی بانک مرکزی برای 
»حفظ ارزش پول ملی و کنترل تورم« را به تصویب رساند. اما نتیجه این افزایش اختیارات به اقدام 
علمی و عملی چندانی در بازار ارز منجر نشد.پس از آن در روز 7 فروردین سال جاری بود که یک 

نماینده مجلس از تصویب قانون افزایش اختیارات بانک مرکزی خبر داد.

  تشدید خطر
 تورم سازها

وسونری ها با  کلیپ ر
موسیقی اصیل ایرانی!

بیلبوردهایی برای 
فرزندآوری

شرایط ویژه کشور در ٨ سال آینده و 
نیاز به 500 میلیارد سرمایه گذاری 

اقدام عجیب تیم فوتبال 
»میلان«

ممنوعیت نمایش زندگی 
مجردی در تبلیغات شهری
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